

《单词百科:LVZ是什么意思?LVZ怎么发音?LVZ的解释和用法》

英语单词LVZ是什么意思?LVZ怎么读?LVZ怎么发音?简答网为您整理了LVZ的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



LVZ的意思

1、低速区;

LVZ的双语例句

1、 In the top of LVZ and forming proliferation 'the second hot spots'.

在靠近中缝线处LVZ的头端形成密集的新生标记细胞，形成‘第2增殖热点’区；

2、 This paper presents an approach that derives LVZ velocity and static correction values from the arrival time of first break by using tomography technology.

理论模型试验结果表明利用层析成像技术可由初至波的到达时反演表层低速带速度并求得静校正量。

3、The zero point of t_0 value corresponds to top interface of equivalent LVZ after application of the high-frequency components of statics to seismic data;

对地震数据应用静校正高频分量后， t_0 零点对应于等效低速带的顶界面；

4、Conventional methods that are on basis of refraction arrival time or microlog cannot yield proper LVZ velocity or static quantities in areas with complex near surface conditions.

常规的（基于折射波到达时或者微测井等）方法在复杂近地表条件下很难求得正确的低速带速度和静校正量。

5、Expounded that the RG values in common-used two-step static corrections method represents the statics of relatively fixed datum in equivalent LVZ;

阐明当前常用的两步法静校正中的RG值代表等效低速带相对固定基准面的静校正量；

6、A LVZ occurs in the middle crust, and a little change of velocity (6.5~6.9km/s) exists in the lower crust.

中层地壳中有低速层出现；下层地壳的速度变化不大，约为6.5~6.9km/s。

7、The tomographic result shows that there is a P wave low velocity zone (LVZ) in the upper crust beneath the Tengchong volcanic area. The LVZ is in the depth of 7~8 km and may be a small magma chamber or a partial melting body.

层析成像结果显示，在腾冲火山区下方的上地壳内存在明显的P波低速区，该低速区在地下7~8km深度，可能与上地壳内的岩浆囊或部分熔融体有关。

以上是简答网为您整理的LVZ怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于LVZ的用法、LVZ的

释义、LVZ的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/LVZ>